

**Question 43:**

Among the 10 documents provided, if there is a document that indicates that there are one or more attachments and they are not included in the 10 documents, should we number the documents assuming that they might exist but have not been provided for this test?

In other words, should a document that mentions a missing attachment be considered as a reference document or a document alone?

In coding, should it be numbered AAA-000000 [00-01] or just AAA-000000?

**Answer 43:** AAA-000000. You need to assume these are the only documents in the collection.

**Question 44:**

What is the maximum length of the Research Plan (M3) for the NCR? The mandatory requirements on page 20 of the RFSO state a maximum of 10 pages in 12 point font, as do the point-rated criteria (R3) listed on page 30; however, the Research Planning and Assessment Task requirements on page 93 in Annex F give a maximum of 5 pages, with no font size specified

**Answer 44:** See amendment 3. M3 states "The bidder's response **should** be no longer than 10 pages in 12 point font on 8 1/2 by 11 paper size." This is not a mandatory requirement.

**Question 45:**

I have a question with respect to Table M1 for which a table with examples was provided: In table M1, does the Offeror include ONLY RA tasks or, if applicable/appropriate, are all 3 levels of work to be referenced? i.e. Research Analysis (RA), Research Services (RS) and Document Management (DM)?

**Answer 45:** For Stream 1, only RA experience is applicable. For Stream 2, only RS experience is applicable.

---

**Question 43 :**

Parmi les 10 documents fournis, s'il y a un document qui annonce une ou des pièces jointes et que celles-ci ne figurent pas parmi les 10 documents, devons-nous numéroter les documents en supposant qu'elles peuvent exister mais n'ont pas été fournies pour le présent test?

En d'autres mots, un document qui mentionne une pièce jointe absente doit-il être considéré comme un document référent ou un document seul?

De manière codifiée, doit-on le numéroter AAA-000000 [00-01] ou simplement AAA-000000?

**Réponse 43:** AAA-000000. Vous devez supposer qu'il s'agit des seuls documents dans la collection.

**Question 44 :**

Quelle est la longueur maximale du plan de recherche (O3) pour la RCN? Les exigences obligatoires stipulent un maximum de 10 pages avec une police de caractères de 12 points, tout comme le critère coté par point (C3). Les exigences de Planification de la recherche et Tâche d'évaluation de l'annexe F indiquent un maximum de 5 pages, et la police de caractères n'est pas précisée.

**Réponse 44:** Voir la modification 3. O3 stipule « La réponse du soumissionnaire ne devrait pas dépasser 10 pages, avec une police de caractères de 12 points, sur papier 8 1/2 par 11. » Il ne s'agit pas d'une exigence obligatoire.

**Question 45 :**

J'ai une question concernant le tableau O1 pour lequel un tableau avec des exemples a été fourni : dans le tableau O1, le soumissionnaire doit-il inclure UNIQUEMENT les tâches AR ou, le cas échéant, les trois niveaux de travail doivent-ils être indiqués? C.-à-d. analyse de la recherche (AR), services de recherche (SR) et gestion des documents (GD)?

**Réponse 45:** Pour le volet 1, seule l'expérience en AR est applicable. Pour le volet 2, seule l'expérience en SR est applicable.